
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
torsdag den 17. oktober 2019 kl. 18.30  

 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Gennemgang af sidste møde 

 
3) Opfølgning på Informationsmøde 02. oktober 

Bestyrelsen savnede bedre opfølgning på spørgsmålene fra informationsmødet, som 
er omdelt til beboerne. Referatet fra mødet skal udspecificeres, så der ikke på et 
senere tidspunkt kommer ekstra udgifter. Bestyrelsen er bekymret for om beløbene 
holder, og Anita kontakter driftschef omkring problemstillingen. Michael sender op 
følgende spørgsmål til Johnni omkring de bekymringer som er. 

 
4) Ekstraordinært afdelingsmøde 22. oktober 

Slået sammen med punkt 3. 
 
5) Driftsmøde 11. november 

Anita laver punkter til dagsorden. 
 

6) Grøn Vækst (plejeplan) 
Opfølgning på driftsmøde – Bestyrelsen ønsker at Hedevig kommer med til mødet, for 
at svarer på aktuelle spørgsmål. Bestyrelsen forventer at der ligger en plejeplan for 
hele området, som bliver fulgt i Ryparken II. 

 
7) Opfølgning på udeståender fra tidligere afdelingsmøder 

Opfølgning på driftsmøde 
 
8) Grønt regnskab (mail fra fsb 27. september) 

Opfølgning på driftsmøde 
 

9) Radonundersøgelsen (info til beboerne) 
Michael og Anders laver en supplementskrivelse omkring at der Ikke er Radon i 
Ryparken II. 
 

10) Havelåge ved nr. 19 
Anders skriver til ejendomskontor omkring pris på metal låge, som ligner den 
nuværende låge. Prisen og evt. tegning ønskes bestyrelsen i hænde inden næste 
bestyrelsesmøder. 

 
 
 
 



11) Selskabslokalet (jfr. mail fra Anita 13. oktober) 
Anita kontakter ejendomskontoret med henblik på hovedrengøring. Fremadrettet 
varetager Anita og Lizzi kontrolopgaven af selskabslokalet.  

 
12) Kommunens planer om skæve boliger, Containerboliger og genhusning af 

sindslidende 
Pia informerede om kommunens planer for de omkringliggende områder. Anita 
skriver til organisationsbestyrelsen om problemet med at flytte de sindslidende til 
Ryparken. 

 
13) Ejendomskontorets deltagelse i bestyrelsesmøderne 

Fremadrettet aftales det på bestyrelsesmødet, hvad der prioriteres af ting til 
ejendomskontoret. Anders følger herefter op med ejendomskontoret. 

 
14) Bestyrelsesdag 

Er sat til 11 januar kl 09.30 
 

15) Julefrokost 
Anita er udvalget. 

 
16)  Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

17)                    Eventuelt 
 
Ejendomskontoret deltog den første ½ time fra kl. 18.30 til 19.00.  
 
 


